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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 21. listopadu 2014 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Zdeněk Liška, Marcela Pažoutová, Miroslav Liška, Jiřina Lukášová, Miroslava Mervová,
Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Miroslav Götz - omluven

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Miroslava Mervová a paní Mgr. Jana Runkasová.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová.

Návrh programu a jeho schválení:

1. Zřízení výborů zastupitelstva, určení počtu členů výborů a volba členů výborů

2. FRB – poskytnutí půjčky žadatelům

3. Liberecký kraj – vyjádření k žádosti dopravce – ČSAD

4. Rozpočtová opatření 2014

5. Různé:

 Všeobecné informace o chodu OÚ

 ZŠ – povolení výjimky z nejnižšího počtu žáků

6. Diskuse

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

K     bodu programu č. 1 –     Zřízení výborů zastupitelstva, určení počtu členů výborů a volba členů výborů:  
Pan starosta navrhl zřízení následujících výborů zastupitelstva: kulturní, sociální, stavební a životního prostředí.
Zároveň navrhl,  aby všechny zmíněné výbory fungovaly jako tříčlenné s tím, že kulturní  výbor bude v případě
potřeby doplněn o další dva členy. Členové výboru budou odměňovaní jako doposud. Výše měsíční odměny bude
600,-  Kč.  Dále  navrhl  předsedou kulturního výboru  pana Miroslava  Lišku,  předsedkyní  sociálního  výboru paní
Miroslavu Mervovou, předsedou stavebního výboru pana Milana France, předsedou výboru životního prostředí
pana Miloslava Götze.
Starosta – nyní žádám předsedy jednotlivých výborů o návrhy členů svých výborů.
Miroslav Liška – za členy kulturního výboru navrhuji Ladislavu Liškovou a Boženu Smržovou.
Miroslava Mervová – za členy sociálního výboru navrhuji Ivu Richtrovou a Miroslavu Luftovou.
Milan Franc – za členy stavebního výboru navrhuji Rostislava Šulce a Josefa Nováka.
Starosta  – po  dohodě  navrhuji  za  nepřítomného  Miloslava  Götze  členy  do  výboru  životního  prostředí  Janu
Maglenovou a Bohuslava Křelinu.

usnesení č. 15a/2014 ZO po projednání zřizuje následující výbory zastupitelstva: kulturní, sociální, stavební a
životního prostředí. Všechny zmíněné výbory budou tříčlenné.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.
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usnesení č. 16a/2014 ZO rozhodlo podle § 84 odst. 2 písm. u zák. č. 128/2000 Sb., že členovi výboru, který
není členem obecního zastupitelstva, náleží měsíční odměna ve výši 600,- Kč

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 17a/2014 ZO po projednání volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích:
předsedou kulturního výboru pana Miroslava Lišku,
předsedkyní sociálního výboru paní Miroslavu Mervovou,
předsedou stavebního výboru pana Milana France,
předsedou výboru životního prostředí pana Miloslava Götze.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č.18a /2014 ZO po projednání  volí  v souladu s  §  84 odst.  2  písm.  l)  zákona o obcích  tyto  členy
jednotlivých výborů:
Výbor kulturní – Ladislava Lišková, Božena Smržová
Výbor sociální – Iva Richtrová, Miroslava Luftová
Výbor stavební – Rostislav Šulc, Josef Novák
Výbor životního prostředí – Jana Maglenová, Bohuslav Křelina

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – FRB – poskytnutí půjčky žadatelům:  
Pan starosta seznámil zastupitele se žádostí o půjčku. Ve druhém kole byla podána pouze jedna žádost o půjčku.
Žadatelkou je paní Lucie Otová, která žádá o 100 tisíc na výměnu oken, rekonstrukci koupelny a změnu systému
vytápění. Finanční výbor zkontroloval úplnost žádosti. Ta má veškeré požadované náležitosti.

usnesení č. 19a/2014 ZO po projednání schvaluje poskytnutí půjčky v 2. kole příjmu žádostí roku 2014 z Fondu
rozvoje  bydlení  paní  Lucii  Otové  na  výměnu  oken,  rekonstrukci  koupelny  a  změnu
systému vytápění ve výši 100.000,- Kč.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – Liberecký kraj – vyjádření k žádosti dopravce – ČSAD:  
Pan starosta seznámil zastupitele se žádostí o vyjádření k žádosti dopravce ČSAD o vydání licence k provozování
vnitrostátní linkové osobní dopravy. Jedná se o každoroční záležitost, kdy každý přepravce žádá o licenci Liberecký
kraj a my se k tomu vyjadřujeme. Pravděpodobně budeme do konce roku ještě řešit žádost od společnosti  Erbbus
pana Brzáka a možná i pana Ouhrabku. U ČSAD jde o 3 linky. Stavební výbor žádost projednal a nemá připomínek.

usnesení č.20a /2014 ZO po projednání souhlasí s vydáním licence žadateli ČSAD Liberec, a.s. se sídlem České
mládeže 33, 460 06 Liberec 6, IČ 25045504 k provozování vnitrostátní veřejné linkové
osobní dopravy na linkách 540 662, 540 642 a 540 641.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Rozpočtová opatření 2014:  
Pan starosta seznámil zastupitele s rozpočtovými opatřeními, která se týkají mzdových prostředků pracovníků VPP,
účelové dotace na ochranné prostředky pro hasiče, dotace na ošetření lip u kapličky, dotace z FSEU na opravu
mostů na návsi a u Otů a finančních prostředků na volby. Dále se jedná o doplnění finančních prostředků do
kultury a do volnočasových aktivit mládeže.

usnesení č.21a /2014 ZO  po  projednání  schvaluje rozpočtová  opatření  dle  přílohy  č.  6/2014.  Rozpočtová
opatření jsou přílohou zápisu

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Všeobecné informace o chodu OÚ:  
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Pan starosta informoval zastupitele o chodu OÚ. Byla provedena kontrola na čerpání dotace z FSEU zaměřená na
dodržení dotačních podmínek. Kontrola se týkala veškeré dokumentace při opravě mostů a nebyly při ní zjištěny
žádné chyby ani nedostatky. Byla dostavěna kanalizace v lokalitě pod křížkem. Současně máme již  připravené
projektové dokumentace pro zasíťování lokalit nad Brynychovými i nad Vojtovými. Přes zimu bychom chtěli projít
stavebním řízením, abychom mohli řešit samotné zasíťování pozemků a především financování těchto staveb.
Starosta  – do  konce  roku  se  budeme  muset  ještě  minimálně  jednou  sejít,  abychom  projednali  mimo  jiné
programové  rámce,  které  připravil  MASiF.  Jedná  se  o  strategii,  která  bude  představována  na  všech
zastupitelstvech,  a  která  bude  sloužit  jako  podklad  pro  získávání  dotací  z  EU.  Současně  musíme  aktualizovat
Program rozvoje vesnice, který se musí přikládat k žádostem o dotace. Některé věci jsou splněny a některé chybí.
Zdeněk Liška – budou dotace na všechno?
Starosta – bohužel se záběr dotací zužuje, například na zasíťování již dotace nebudou.
Zdeněk Liška – kolika procentuální dotace budou?
Starosta –  zatím se neví, jaká EU nastaví pravidla, možná 70-80%. Budeme zkoušet sehnat peníze z  více zdrojů.
Přes Euroregion v rámci přeshraniční spolupráce. S paní Žákovou z Višnové zkoušíme domluvit partnerství s obcí
Spytków.
Mgr. Jana Runkasová – jak je to daleko?
Starosta – Spytków leží za Černousy, za Vsí. Jsou velké jako Heřmanice.
Jiřina Lukášová – je to tam pěkné.
Starosta – než však o něco požádáme, musíme mít hotové projektové dokumentace, třeba na víceúčelové hřiště.
Mgr. Jana Runkasová – na to hřiště už něco je?
Starosta – v šuplíku je projekt na hřiště u jedničky, ale pozemek není náš a jsou zde i jiné problémy, například by se
jednalo o zásah do biokoridoru - rybník a les. Bavili jsme se o víceúčelovém hřišti v areálu bývalé družiny.
Mgr. Jana Runkasová – nedala by se využít část z té dokumentace?
Starosta – bohužel ne, jedná se o úplně jiné řešení i prostor.
Miroslava Mervová – u školní družiny je pozemek obce? Rozměry souhlasí?
Starosta – ano, pozemek je obce a hřiště by se mělo vejít.
Miroslav Liška – celá louka je obecní.
Mgr. Jana Runkasová – co je to za povrch?
Starosta – je to taková guma, porézní podklad, podobné hřiště mají v Sadový.
Zdeněk Liška – jaká je údržba
Milan Franc – je na tom potřeba minimální údržba.
Jiřina Lukášová – ta projektová dokumentace se nedá použít u školní družiny?
Starosta – ne, v té co máme, jsou dva antukové kurty a hřiště na volejbal, včetně parkoviště.
Miroslava Mervová – jaký je terén?
Starosta – musí se udělat odvodnění a další terénní úpravy.
Zdeněk Liška – cena?
Starosta – přibližně 1,5 milionu.
Milan Franc – můžeme na příštím zasedání schválit záměr nebo projektovou přípravu?
Starosta – ano, můžeme.
Mgr. Jana Runkasová – kdy budeme jednat o sále?
Milan Franc – po novém roce.

Zastupitelstvo obce vzalo podané informace na vědomí.

K     bodu programu různé – ZŠ – povolení výjimky z nejnižšího počtu žáků:  
Pan starosta zastupitele seznámil se žádostí paní ředitelky ZŠ. Ve škole je momentálně méně žáků, nežli ukládá
zákon a my jako zřizovatelé můžeme souhlasit s výjimkou. Zároveň informoval, že v následujícím týdnu naší školu
navštíví Česká školní inspekce na periodickou kontrolu a je potřeba, aby byly v pořádku i všechny věci ze strany
obce, jako zřizovatele školy.
Mgr. Jana Runkasová – jaký je minimální počet žáků?
Starosta – 24 a v současnosti dochází do naší školy 22 žáků.
Miroslav Liška – když se sníží počet žáků, aby neměli problém s financováním z kraje.
Starosta – schválením výjimky se v případě problému zavazujeme, že školu dofinancujeme.
Mgr. Jana Runkasová – byla tady už inspekce?
Starosta – před 6 lety.
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usnesení č. 22a/2014 ZO  po  projednání,  jako  zřizovatel  Základní  školy  a  mateřské  školy  Kunratice,  okres
Liberec, příspěvkové organizace, povoluje v souladu s § 23 odst. 4 zákona č. 561/2004
Sb., školský zákon výjimku z nejnižšího počtu žáků v základní škole.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Miroslava Mervová – stihnou do 5 let dostavět dům pod vámi?

o Starosta – snad ano. Na začátku roku začnou vyřizovat povolení.

 Mgr. Jana Runkasová – neudržovaní pozemků, směrnice na posekání nebo popřípadě pokuty.

o Starosta – začneme se tím zabývat a obesílat vlastníky.

 Zdeněk Liška – bude dopravní značení na nové silnici?

o Starosta – proběhne nástřik vodících čar po stranách vozovky a nástřik přechodu pro chodce.

 Luděk Pažout – ohledně frézování silnice, napojení cest je někde výš nebo níž.

o Starosta – ano jsem si toho vědom. Mělo by se to srovnat při dělání krajnic.

 Jiřina Lukášová – dotáhnout by se to mělo až ke značce na konec obce?

o Starosta – ano, zbylá část silnice, je v plánu příští rok.

 Mgr. Jana Runkasová – ukradené poklopy, kdy budou nové?

o Starosta – bohužel nelze sehnat samotné rošty. Musí se objednat i s rámy, snad do konce listopadu.

 Milan Franc – rozjezdili příkop u pana Domonkose.

o Starosta – vím o tom, máme si vytipovat, kde je potřeba provézt opravy.

 Jiří Novák – frézováním snížili nosnost vozovky, bylo to špatný.

o Starosta – bohužel nejsme investoři. Původně se mělo frézovat jen něco. Snad mají nějakou záruku.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 19:55 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č. 6/2014

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Miroslava Mervová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 24. listopadu 2014
Mgr. Jana Runkasová ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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